



Date: 4 December 2023

Ref:

**Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi**  
**CEO - Bursa Kuwait**  
**State of Kuwait**

التاريخ: 4 ديسمبر 2023

المرجع: OG-02044-23

المحترم السيد / محمد سعود العصيمي  
الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت  
دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Zain's disclosure regarding signing**  
**definitive agreements with Ooredoo Group**

**الموضوع: إفصاح زين بخصوص توقيع اتفاقيات نهائية مع**  
**مجموعة Ooredoo**

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attached; Disclosure Form of Material Information

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

بدر ناصر الخرافي

بدر ناصر الخرافي

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة زين

**Bader Nasser Al Kharafi**

**Vice Chairman and Group CEO**



شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع.) Mobile Telecommunications Co. (K.S.C.P)

Airport Road, Shuwaikh, Kuwait – P.O. Box 22244 Safat 13083 Kuwait – T: +965 2464 4444 F: +965 2464 4552

رأس المال المدفوع: 432,705,890.900 د.ك. - رأس المال المصرح به: 432,705,890.900 د.ك. - السجل التجاري: 36025

www.zain.com



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date:	التاريخ : 4 ديسمبر 2023 4 December 2023
Name of Listed Company	اسم الشركة المدرجة شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين Mobile Telecommunications Company K.S.C.P "Zain"
المعلومة الجوهرية	<p>وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، وبالإشارة إلى إفصاحنا السابق المؤرخ في 24 يوليو 2023.</p> <p>نود إفادكم بأن شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع (مجموعة زين) وقعت مع مجموعة Ooredoo اتفاقيات نهائية لصفقة استحواذ ودمج أبراج من خلال حصص نقدية وأسهم.</p> <p>تقدر القيمة الحالية المجمعة لشركة الأبراج الجديدة بنحو 2.2 مليار دولار (680 مليون دينار كويتي)، وذلك عبر عملية معادلة للأصول والنقد بين مجموعة زين و مجموعة Ooredoo التي أدت إلى امتلاك كل من مجموعة زين و مجموعة Ooredoo لحصص متساوية تبلغ نسبتها 49.3% لكل منهما في الشركة الجديدة، في حين سيحتفظ مؤسسو TASC Towers Holding بالحصص المتبقية.</p> <p>تشمل الاتفاقيات جمع 30 ألف برجاً لمجموعة زين و لمجموعة Ooredoo في: قطر والكويت والعراق وتونس والجزائر والأردن، ستحتفظ كل من زين و Ooredoo بالبنية التحتية النشطة، بما في ذلك هوائيات الاتصالات اللاسلكية والبرامج الذكية والملكية الفكرية المتعلقة بإدارة شبكات الاتصالات الخاصة بهما.</p> <p>سيتمت الجدول الزمني المتوقع لإتمام الصفقة إلى عامين، مع توقعات بإغلاق أولى هذه الاتفاقيات في العام 2024، وسيكون التنفيذ المرحلي المخصص لكل سوق خاضعاً للموافقات التنظيمية لضمان الانتقال السلس للعمليات.</p> <p>In accordance with the provisions of Chapter Four of the "Disclosure and Transparency" Module of the Executive bylaw of Law No. 7/2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information, referring to our disclosure dated 24 July 2023.</p>
Material Information	

شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع) Mobile Telecommunications Co. (K.S.C.P)

Airport Road, Shuwaikh, Kuwait – P.O. Box 22244 Safat 13083 Kuwait – T: +965 2464 4444 F: +965 2464 4552

رأس المال المدفوع: 432,705,890.900 د.ك. - رأس المال المصرح به: 432,705,890.900 د.ك. - السجل التجاري: 36025

www.zain.com







	<p>Mobile Telecommunications Company K.S.C.P (Zain Group) and Ooredoo Group Q.P.S.C signed definitive agreements for an acquisition and merger transaction of both company's tower in a cash and share deal.</p> <p>The newly formed tower company has a combined estimated current enterprise value of USD 2.2 billion (KD 680 million), through an asset and cash equalisation process between Zain and Ooredoo resulting in both equally retaining a substantial stake of 49.3% each in the newly restructured entity. The founders of TASC will retain the remaining shareholding.</p> <p>This landmark transaction combines close to 30 thousand towers across Qatar, Kuwait, Algeria, Tunisia, Iraq and Jordan. Both Zain and Ooredoo will retain their respective active infrastructure, including wireless communication antennas, intelligent software, and intellectual property with respect to managing their telecom networks.</p> <p>The expected timeline for the completion of this transaction contemplates initial market closings in 2024. The phased implementation, tailored for each market and adhering to the regulatory environment, is subject to regulatory approvals, ensuring a seamless transition of operations.</p>
<p>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة</p> <p>Significance of the Material Information on the Financial position of the Company</p>	<p>هذه الصفقات سوف يكون له تأثير إيجابي على العمليات المستقبلية لمجموعة زين، ولكن لا يمكن تحديده في هذه المرحلة.</p> <p>These transactions will have a positive impact on Zain Group's operational growth. The financial impact cannot be determined at this stage.</p>

